

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2023-03-07
Plats: Orrliden
Närvarande Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Lena Pettersson
Magnus Sand
Maria Larsson
Michael Petersson
Uffe Pettersson
Pär Eriksson
Nina Lindström

Ej närvarande: Joakim Wallgren

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2023-02-07, till handlingarna.
Poängterar extra om registerutdrag och att det även gäller oss i styrelsen.

3. Orrliden – korta avstämningar

- a. *Framtid Orrliden och Orrlidengruppen*
Vi slår ihop de båda grupperna till en gemensam under namnet Orrlidengruppen.
Maria har möte med kommunen 28/3 och då ska vi delge dem de planer/tankar vi har på ytterligare aktivitetsytor på Orrliden. Det är även viktigt att förmedla att skolan kan/får nyttja ytan.
Kommunen kommer hit 20/3 och fäller träd på arenan.
Gräsytan bakom 11v11-planen behöver göras så redo som det går för spel under denna säsong.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
En tränarträff hölls 16/2 där alla lag var representerade och läget känns under kontroll i alla lag förutom P08 där det tappats en hel del spelare.
Överenskommelsen med lagen och Tuna Trafik, rörande bussresor för seniorlagen, är under framtagande.
Vi har en överenskommelse med vaktmästaren om att tvätta seniorlagens matchkläder och i gengäld får han nyttja maskinerna.
Tränaravtalen för damlaget är ännu inte klara.

- b. *Fotbollskommitténs arbete med fokus 2023*
Kommittén gör en omstart efter årsmötet.

5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget januari-december*
Vi landar på ett minusresultat på ca 34 000kr för 2022.
- b. *Avtal vaktmästare - lägesavstämning*
Lena och Micke har haft möte med Tomas rörande vaktmästartjänsten och på det stora hela är de överens och ett avtal är på gång.
Maria, Lena och Micke går igenom arbetsbeskrivningen för tjänsten och vi kommer begära in tidrapportering på fakturorna, dvs specat vad han gjort på sina timmar.
- c. *Bokslut 2022*
Revisorerna kommer den 14/3.

6. Årsmötet 22 mars

- a. *Kallelse och logistik*
Mötet hålls i klubbhuset med start kl18:30 och vi ser till att handlingar finns tillgängliga på hemsidan bland våra övriga föreningsdokument.
Vi fortsätter leta ordförande till mötet.
- b. *Material*
Verksamhetsplan och Verksamhetsberättelse finns framtagna i ett första utkast och ligger i mappen för detta möte. Alla ombuds läsa in och komma med synpunkter, Nina skickar länkar till styrelsen. Vi ska även väva in den text som kommunen gärna ser att vi har med i vår berättelse för att vara berättigade till bidrag.
Vi beslutar att godta den framtagna budgeten för 2023.
Vi beslutar även att höja medlemsavgifterna till 2024 med 50kr för enskild person och med 100kr för familj. Vi lägger även till Stödmedlem med en avgift på 200kr.
- c. *Valberedningen*
Jörgen har jobbat hårt för att få in ersättare till de poster i styrelsen som blir vakanta men dessvärre har samtliga, hittills, tappat nej. Vi tar alla ett omtag och försöker få fram ytterligare namn.
- d. *Konstituerande möte*
Vi kör konstituerande möte direkt efter årsmötet.
- e. *Föreläsning Mikael Danielson*
Vi tar föreläsningen i direkt anslutning till årsmötet och det tar ca 30 minuter och därefter har vi frågestund på ca 15 minuter.

7. Strategiska frågor

- a. *Årshjul och översiktlig planering*
Fokus just nu är mars - april.
Uppstart för säsongen och årsmöte att ta hand om. Kiosken startar upp och vi har en cup att bemanna.

b. *Eskilstunacupen*

Vi har nu 218 lag anmälda och vissa klasser är redan stängda och lag står på kö. Vi har många större sponsorer och i den grova budget vi först la så siktade vi in oss på en vinst på 200 000kr per förening.

8. Rapporter och inbjudningar

a. *Kansliet aktuella frågor*

Kiosken är igång och det är fullbokat med träningsmatcher. Många lånenycklar att hantera så det är högaktuellt att titta på ett nyckelinkast till kansliet.

Bingolotterna till Påsk har kommit hem och ska distribueras till lagen.

Domarutbildning hölls för 15 spelare, i föreningen, den 1/3.

Materialinventering i lagen pågår.

Nina och Maria deltar på EIS årsmöte 29/3.

b. *Uppfångade frågor i föreningen*

Inget nytt...

c. *Ordförandeträff - Samorganisationen*

Lena deltog på träffen som var på nya golfrestaurangen. Var en bra träff men inget extra ordinärt.

9. Styrelsemöten våren 2023

a. *Tisdagar 18.00-20.15*

22 mars – årsmöte, 4 april, 9 maj, 13 juni

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Mötet med kommunen
- Förberedelse av gräsytan så det blir så spelbar som möjligt under året
- Följa upp avtalen kring bussresor för seniorlagen, vaktmästaren och tränaravtalen för damlaget
- Vi beslutar om budget 2023
- Vi beslutar om höjning av medlemsavgifterna till 2024

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson